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Onderwerp Portefeuillehouder Inhoud Behandeld in agenda Stand van zaken 

Arbeidsmarkt Tekin, A. - De heer Klein (CU/SGP) 

vraagt of de diploma’s 

van de interne opleiding 

bij Tata ook buiten de 

onderneming erkend 

worden. Kan de provincie 

iets meer doen aan public 

relations, want het aantal 

afgestudeerde technische 

VMBO’ers neemt af. Waar 

zit het knelpunt? Bij de 

evaluatie dienen concrete 

percentages benoemd te 

worden. Heeft het college 

meer budget nodig en zo 

ja, waar zou dit dan aan 

besteed worden?  de heer 

Tekin: De vraag over het 

organiseren van een 

promotiecampagne zal 

aan de werkgevers 

voorgelegd worden.   - De 

heer De Groot (D66) stelt 

voor een subcategorie van 

67-plus te benoemen in 

Economie, Energie & 

Bestuur 17-09-2018 6.a. 

Arbeidsmarkt: Brief GS 

aan PS inz. 

Midtermrapportage 

Uitvoeringsagenda 

Arbeidsmarkt (B-agenda 

EEB 17-9-2018) 
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het kader van de grens 

van 75 jaar die door de EU 

is opgelegd.  

Gedeputeerde Tekin zegt 

toe deze subcategorie in 

de volgende rapportage 

mee te nemen. 

Modernisering 

recreatieschappen 

Tekin, A. Op 27-11-2017 is het 

rapport van de 

Randstedelijke 

Rekenkemer over 

Spaarnwoude in EEB 

behandeld en de brief van 

GS over stand van zaken 

modernisering 

recreatieschappen. Hierbij 

is door de hr. Tekin 

toegezegd: • Tekin: In 

januari zal in het 

algemeen bestuur van 

Spaarnwoude worden 

gesproken over het 

rapport RR en de 

uitkomsten zullen aan de 

commissie 

teruggekoppeld worden.  

Economie, Energie & 

Bestuur 21-11-2016 

4.a.2. Brief GS inz. Notitie 

modernisering 

recreatieschappen en 

initiatiefvoorstel. 

Zie stand van zaken 

strategische agenda 

commissie EEB: In EEB van 

21 november 2016 zijn 

het initiatiefvoorstel van 

de SP, de discussienotitie 

van de PvdA en de het 

advies van GS behandeld. 

Naar aanleiding hiervan is 

Motie 76 van 12-12-2016 

aangenomen  StvZ:  

Optimalisatie 

natuur/recreatie is 

neergelegd in 

wijzigingsvoorstel PRV: . 

wijzigingsvoorstel PRV: 

juni 2018 (cie NLWM met 

uitnodiging EEB) . 

terinzagelegging: juli-
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• Mw Keur:  Wat is het 

tijdschema en de 

prioritering van de 

aanbevelingen en worden 

hier afspraken over 

gemaakt met het bestuur? 

Mevrouw Keur (CDA) 

vraagt of de gedeputeerde 

terugkomt op het 

tijdschema nadat hij 

hierover in het algemeen 

bestuur in januari heeft 

gesproken.  Gedeputeerde 

Tekin bevestigt dit. 

sept 2018 . PS 

vaststelling: december 

2018  Het rapport van de 

Randstedelijke 

Rekenkamer naar de o.a. 

de financiële situatie van 

het  recreatieschap 

Spaarnwoude  is op 27-

11-2017 in EEB  en op 

18-12-2017 in PS 

besproken en is ook 

besproken bij de 

conferentie modernisering 

van de recreatieschappen. 

Op deze conferentie is  

ook aandacht besteed - 

conform de wens van de 

Staten aan 

burgerparticipatie door de 

toekomstvisies van 

diverse belanghebbende 

te inventariseren.  Op 27-

11 2017 is  ook de stand 

van zaken brief GS over 

modernisering 

recreatieschappen 
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besproken. Hr. Tekin  zal 

na bespreking van het 

rapport in het AB van het 

recreatieschap 

Spaarnwoude in januari 

een  tijdschema en de 

prioritering van de 

aanbevelingen aan de 

commissie sturen. Ook 

uitkomsten van 

bespreking in AB zullen 

teruggekoppeld worden. 

31-7-2018: brief over 

modernisering 

recreatieschappen en 

voorstel tot afdoening 

motie 76-2016 is 

behandeld in EEB van  17-

9-2018. De motie werd 

nog niet als afgedaan 

beschouwd. 15 oktober 

2018 BOT overleg met 

verkenner 25-2-2019: 

rapport verkenner wordt 

behandeld in cie NLWM 

met uitnodiging  van de 
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leden van de commissie 

EEB 

 


